

MobileOffice Plus

Business identity with high mobility

時刻展現專業形象

MobileOffice Plus is a simple mobile App that takes your office number everywhere you go, ensuring your business partners or customers with trust and consistency. Enabled with Voice over Internet Protocol (VoIP) technology, MobileOffice Plus allows you to make and receive business calls using your office number, over any network, including your existing cellular network and the Internet (both Wi-Fi or cellular data network*). MobileOffice Plus offers a trusted business identity from a fixed line while on the go, in just a few clicks.

MobileOffice Plus是一個簡單易用的手機應用程式，讓您可隨時隨地與工作夥伴或客戶保持信任和商業連繫。配備網絡語音技術(VoIP)功能，用戶可透過 MobileOffice Plus 用手機以公司電話號碼撥打及接聽來電，現有流動電話數據服務和網絡 (Wi-Fi和流動數據*) 均可連接。MobileOffice Plus可確保客戶可隨時靈活改變設定，盡享無間斷通訊優勢。

Features and Benefits

功能及優點

Office On The Go 高流動性

Consistency is the foundation of a trusted business. MobileOffice Plus is a powerful mobile App that displays a consistent business contact for executives that are always on the go. It allows calls to be received and made from a consistent fixed-line office number via your smartphone, offering convenience and consistency to professionals that works remotely and overseas.

貫徹統一的形象對企業非常重要。MobileOffice Plus正是為需要經常外出工作的專業人士提供一個固定的商業電話號碼以便聯絡客戶。用戶不論是出外見客或往外地公幹，亦可透過MobileOffice Plus手機應用程式，以同一個商業電話號碼撥打及接聽來電，盡享方便之餘，同時有助建立專業可靠的形象。



Cost-saving 節省成本

With the support of VoIP, executives travelling overseas can now call anyone from anywhere via Wi-Fi or cellular data network*, reducing the costly cellular roaming charges.

即使身處外地，用戶亦可使用VoIP功能，透過Wi-Fi或流動數據網絡*撥打電話，省卻漫遊通話費用。



Flexibility 靈活彈性

The easy navigation of MobileOffice Plus allows users to flexibly switch between Mobile Call Mode and Internet Call Mode in just a single click. For optimal usage: use Mobile Call Mode in Hong Kong and Internet Call Mode when travelling overseas.

用戶只需在MobileOffice Plus手機應用程式內簡單一按，便可因應需要靈活地選擇話音或網絡通話模式。讓用戶可更有效地應用，在香港時可使用話音通話模式，在外地時則使用網絡通話模式。

* Internet Call over cellular data network may incur additional charges or data roaming fees from your mobile operator.

* 流動電訊商可能會收取經流動數據網絡所撥打的網絡通話所涉及之額外費用或數據漫遊費。

^ When calling abroad from Hong Kong or overseas, IDD calling cost will be incurred.

^ 如用戶在香港或外地致電海外地區，當中將涉及IDD費用。

Business Line Features 具備商業電話功能

Complete telephone line features that for business: Call Forwarding, Call Waiting, Do Not Disturb Mode, Voicemail, Caller Number Display and 3-way conference
提供商用所需的電話功能：來電轉駁、來電待接、請勿干擾模式、留言信箱、來電顯示和三人會議

Cost Effective 合符成本效益

Replaces office phones and software licenses to allocate more resources for business growth
減省在電話設備和軟件上的設置成本，讓用戶有更多資源發展業務

No On-site Installation 免卻現場安裝

Simply download and install MobileOffice Plus App from Google Play or Apple App Store into your smartphone

只需從Google Play或Apple App Store下載和安裝MobileOffice Plus手機應用程式至智能手機，便可以使用該服務

No on-site installation or relocation required, ensuring availability to clients anytime anywhere
免除上門安裝和日後搬遷所需的時間，確保與客戶保持緊密聯繫，不會錯失任何商機

Simple Management 簡易管理

Change call and mobility settings easily; Access call logs and voicemail anytime; Update voice mail login details through User Web Portal

可隨時隨地在MobileOffice Plus手機應用程式上改變Mobility通話及流動性設定，瀏覽通話紀錄和留言信箱；並可於網上平台更改留言信箱的登錄訊息

How It Works

功能概覽

	Mobile Call Mode 話音通話模式	Internet Call Mode 網絡通話模式
VoIP Feature VoIP功能	X	✓
Office number as Caller ID Display 以公司號碼作來電顯示	✓	✓
Cellular service required? 需扣除流動電話通話分鐘？	✓	X
Internet connection required? 通話時需網絡數據連接？	✓	✓
	<ul style="list-style-type: none">• Only for setting up outbound calls (只需於撥打時連接)	<ul style="list-style-type: none">• Required for entire phone conversation[^] (需要用於整個電話通話[^])
When to use? 何時使用？	<ul style="list-style-type: none">• When in Hong Kong 身在香港	<ul style="list-style-type: none">• When travelling overseas 身在外地• When under a stable network connection 有穩定網絡連線

[^]Internet Call over cellular data network may incur additional charges or data roaming fees from your mobile operator.
流動電訊商可能會收取經流動數據網絡所撥打的網絡通話所涉及之額外費用或數據漫遊費。

For iOS Users
iOS 用戶



For Android Users
Android 用戶



Discover how HKBN Enterprise Solutions
can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbnes.net/en

請即致電128-1111 或瀏覽 hkbnes.net，
了解香港寬頻企業方案如何配合您的業務發展需要，為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment provided are subject to HKBN Enterprise Solutions' respective standard conditions of contract. Nothing in this publication forms any part of any contract.

© HKBN Enterprise Solutions 2023. All Rights Reserved.

本出版物中的一切服務視乎其供應而定，服務內容及範圍亦可能不時被修改。有關服務與設備之提供均受香港寬頻企業方案相應合約的條款及細則所約束。本出版物的一切內容均不構成任何合約中的任何部份。
© 香港寬頻企業方案有限公司2023。版權所有。